
PRINCE BEASLEY CROSS VOL 51

WELL IM GOING TO TELL YOU LIKE IT HAPPENED BECAUSE

WANT DONT WANT TO WIND UP HEARING AOMETHING

DIDNT SAY OR DO AND VANT TO TELL IT STRAIGHT LIKE

IT HAPPENED

OKAY MR BEASLEY AT THIS POINT SHES STILL VEARING

THE CLOTHES THAT SHE WAS WEARING WHEN YOU PICKED

ERNEST UP ON THE SIDE OF THE ROAD IN WAIHALLA MEAN

SHE DIDNT GO HOME TO PACK BAG OR ANYTHING

10 NO THINK SHE WAS WEARING THE SAME CLOTHES YES

11
SIR

12 OKAY SO NOW YOURE IN FAYETTEVILLE AND NOW SHE

13 DECIDES TO GO OUT TO CALIFORNIA RIGHT

14 SHE HAD AGREED TO DO THAT BEFORE WE EVER GOT TO

15 FAYETTEVILLE

16 OKAY BUT NOW YOURE IN FAYETTEVILLE THE

17 INTERPOSING OH WERE IN FAYETTEVILLE NOW

18 NIGHT OF THE 21ST RIGHT

19 OKAY YES SIR

20 WHERE DID SHE STAY AT THIS MOTEL THIS

21 INTERPOSING AT THIS MOTEL THE

22 INTERPOSING AT GOVERNMENTS TWENTYTWO 22 FOR

23 IDENTIFICATION THE BORDEAUX MOTOR INN 1707 OWEN

24 DRIVE FAYETTEVILLE

25 NODS HEAD AFFIRMATIVELY
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OKAY AND WHO PAID THE BILL SIR

DID SIR

OKAY DID HELENA HAVE ANY MONEY

DIDNT HAVE ANY MONEY AT ALL

OKAY NONE AT ALL

NONE AT ALL

OKAY YOU GET THE TICKETU

INTERPOSING NO THE TKCKETS WAS CALLED IN THEY

10
WERE WAITING FOR US AT THE AIR PORT

11
OKAY BUT YOU THEN DROVE TO RALEIGH RIGHT TO

THE RALEIGHDURHAM AIRPORT FROM FAYETTEVILLE
12

13
YES

14
OKAY AND THE TICKETS WERE WAITING FOR YOU THERE

THEY WERE WAITING FOR US THERE
15

16
AND THAT WAS THE NEXT DAY THE 22ND

17
YES SIR

18
OKAY AND THEN YOU FLEW PUT THERE ABOUT WHAT TIME

19
DID YOU LEAVE

20
IF RECALL SOMEWHERE AROUND ELEVEN OCLOCK 1100

21
IN THE MORNING

YES IT WAS IN THE MORNING TIME
22

23
OKAY AND DO YOU RECALL YHAT TIME YOU GOT INTO LOS

24
ANGELES

25
IT WAS AROUND DARK IT BIAS AFTER DARK WHEN WE GOT
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THERE

AFTER DARK

YES SIR IT WAS DARK WHEP WE GOT THERE

YOU LEFT IN THE MORNING AYID YOURE FLYING VEST

WELL IM SAYING IT WAS IN THE MORNING WHEN WE LEFT

BUT WE IT WAS AFT IT WAS DARK WHEN YE GOT THERE

SO WHATEVER TIME IT WAS IT WAS DARK WHEN YOU GOT

THERE

YEAH IT WAS DARK WHEN WE GOT THERE
10

OKAY AND IT WOULD HAVE BEEN THREE HOURS EARLIER

THEIR TIME
12

DIFFERENCE YES SIR
13

14
OKAY AND WHERE DID YOU GO WHEN YOU GOT AFTER YOU

15
GOT TO THE AIRPORT WHERE DID YOU GO

MR GUNDERSON MET US AT THE AIRPORT AND HE HAD
16

ROOMS RESERVED AT THE HOLIDAY INN IN WHEREVER WE
17

18
WERE AT AND WENT STRAIGHT TO HER ROOM AND SHE WENT

TO BED GUESS
19

20
OKAY MR BEASLEY LET BACK UP SECOND HERE

21
WHILE YOU WERE ON THE PLANE DID HELENA DID SHE

SLEEP AT ALL DO YOU KNOW
22

YEAH SHE SLEPT SOME
23

24
OKAY DID SHE HAVEWHAT PPEARED TO BE NORMAL SLEEP

25
OR PEACEFUL SLEEP FROM WHAT YOU COULD TELL
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SHED WAKE UP OCCASIONALLY WHILE ID YOU KNOW

LIKE SHE WAS AFRAID IT HARD TO EXPLAIN THE WAY

SHE DID ACT

UNHHUNH ATEI4SHTELL YOU ON THE PLANE SIR

YITH RESPECT TO THE MACDONALD MURDERS

SHE EXPLAINED TO ME TALKED TO HER IN DETAIL ABOUT

IT AND WAS TAKING NOTES AS SHE WAS TALKING AND

SHE ADMITTED THAT SHE WAS IN THE HOUSE SHE ADMITTED

10 TO ME ABOUT THE ROCKING HORSE BEING BROKEN AND

11
ASKED HER DID SHE KNOW OR DID SHE SEE THE PICTURE IN

12
THE PAPER OF THIB ROCKING HORSE SHE SAID NO SHE DID

13
NOT THERE WAS LOT OF STUFF SHE TOLD ME THAT

14 REALLY CANT RECALL SHE TOLD ME SO MUCH

15
BUT ITS IN YOUR REPORT YOU SAY

16
IM SURE ITS IN THE REPORT THAT MR GUNDERSON HAS

17
BUT ITS NOT IN MY REPORT

18 OH YOU DIDNT PUT IT IN YOUR OWN

19 INTERPOSING IVE GOT MY NOTES JUST TOOK NOTES

20 OF WHAT SHE WAS SAYING

DO YOU HAVE THOSE WITH
21

22 OH YES THINK IVE GOT THEM WITNESS OBTAINS

23
DOCUMENTS FROM BRIEFCASE

24
MR MURTAGH DO YOU HAVE THAT EXHIBIT UP THERE

25 FIR BEASLEY TWENTYTWO
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THINK SO WITNESS HANDS SAME TO COUNSEL

MR MTJRTAGH DO YOU HAVE CE AND UP THERE

MR BEASLEY 22E AND CF
THE WITNESS YEAH

MR I4URTAGH IM SORRY LET ME GET THESE BACK

THE WITNESS ALL RIGHT SIR

MR MURTAGH THAT ONE YOU TO HANG ON TO

YEAH IVE GOT SOME NOTES HERE

10 TELL US ABOUT WHAT SHE SAID ON THE PLANE SIR

THIS MAY NOT BE IN ORDER SHE SAID THEM BUT WAS

12 TAKING THEM DOWN AS FAST AS COULD

13 ASKED HER ABOUT WHY SHE LEFT FAYETTEVILLE

14 WHY DIDNT SHE STICK AROUND SHE SAID THAT AN OFFICER

15
IN FAYETTEVILLE HAD WARNED HELENA THAT WAS OUT TO

16 GET HER AND TOLD HER TO GET OUT OF TOWN AND SHE

17 STATED THAT SHE WAS RAPED BY POLICE OFFICER IN

18 FAYETTEVILLE WHEN SHE WAS FIFTEEN 15 YEARN OLD SHE

19 STATED THAT THIS OFFICER HAD BEEN TAKING PAYOFFS FOR

20 SOME TIME FROM DRUG DEALERS IN THE AREA THAT AMOUNTED

21
TOBEALOTOF MONEY

ONE OF OUR BIGGEST DEALER IN THE AREA

23 COMMITTED SUICIDE OR WAS EITHER KILLED DURING DRUG

24 TRIAL HE WAS BEING TRIED OR HELENA WORKED FOR HIM

25 AND MADE PAYOFFS FOR HIM AND STATED HE WAS IN THE
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MARKET

MR BEASLEY BUT THAT DOEPNT REALLY PERTAIN TO THE

MACDONALD CASE DOES IT

BUT SAY IM TAKING IT DOWN

INTERPOSING OKAY

AS SHE WAS GIVING THEM AND

INTERPOSING OKAY

IT MAY NOT BE IN ORDER OKAY STATED THAT STUDOR

10
SET ME UP TO SEE IF WOULD BE ON THE TAKE AND THAT

11
COULD NOT INTERFERE WITH HIM BO THAT COULD NOT

12
INTERFERE WITH HIM HELENA STATED THAT SHE WAS PART

13
OF THE SETUP BUT WAS TOO SLICK FOR STUDOR AND DID

14
NOT FALL INTO HIS TRAP

15
STATED THAT STUDOR WOULD BUST SOMEONE AND GET

16
DOPE HE DID NOT WANT AND HAVE HER TO TAKE IT FOR HIM

17
OR SELL ITTAKE IT FOR HIM OR SELL IT STATED

18 THAT DURING THE MACDONALD MURDERS THAT SHE AND ALL

19
THE OTHER SUSPECTS THAT HAD THE NAMES OF DISAPPEARED

20
BECAUSE THEY WERE WARNED WAS AFTER THEM THAT THIS

21
COULD EXPLAIN

INTERPOSING IM SORRY WOULD YOU SAY THAT AGAIN

23
MR BEASLEY

24
STATED THAT

25 THE COURT INTERPOSING THEY DISAPPEARED
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BECAUSE HE BEASLEY WAS AFTER THEM

MR MURTAGH OKAY

AND THEY WERE WARNED WAS AFTER THEM THATS WHY

THEY ALL THEY LEFT TOWN

THATS WHAT SHES SAYING TO YOU

YEAH THATS WHAT SHES SAYING TO ME

OKAY IS THAT TRUE

WELL ASSUME IT MUST HAVE BEEN THEY LEFT

10
BUT DID YOU HAVE THEIR NAMES

HAD THE NAMES SHE GAVE ME YES SIR
11

12
OKAY BUT WERE THOSE NAMES DWIGHT SMITH GREG

13
MITCHELL DON HARRIS BRUCE FOWLER OR ALLEN MAZEROLLE

14
WELL AGAIN IM SAYIN3 IM NOT SURE MAYBE ILL

15
GET TO IT IN HERE

16
OKAY PLEASE CONTINUE

THIS COULD EXPLAIN THE MISSING PAPERWORK SOAND

18 SO THATS NOT IMPORTANT STATED THAT SHE WAS

19
INTERPOSING MR BEASLEY WHY DONT YOU BACK UP

20
THINK THE COURT WOULD LIKE TO HEAR WHAT YOU DIDNT

READ THERE
21

OKAY WELL SHE STATED THIS COULD EXPLAIN THE MISSING

23
PAPERWORK THAT HAD ON THIS CASE

24
GO AHEAD

25
STATED THAT SHE WAS INVOLVED IN WHAT IN VITCHORAFT
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WHITE WITCHCRAFT AND AND AT FIRST AND THEN

GRADUATED TO THE BLACK CULT THAT WAS OPERATING IN THE

FAYETTEVILLE AREA AT THE TIME THAT KAZEROLLE

VA AT THE MACDONALDAURTBR TRIAL THAT HA BAA CHANGED

HIS APPEARANCE BUT SHE STILL BECAME SHE STILL

RECOGNIZED HIM

MR BEASLEY LET ME INTERRUPT YOU OU DIDNT SAE

HIM AT THE MACDONALD MURDER TRIAL DID YOU

10
MAZEROLLE

WOULDNT RECOGNIZE HIM AF HE WALKED IN THAT BACK

12
DOOR NOW

13
THANK YOU OKAY CONTINUE

14
STATED THAT MAZEROLLE WAS AT WELL READ THAT

15
STATED THAT SHE WAS MADE PROMISES BY THE DEFENSE THAT

16
WAS NOT KEPT THAT SHE WAS THREATENED THAT SHE DID

17
NOT LIKE HAD HAD BEEN THREATENED THAT SHE DID

18
NOT LIKE IT HAD MADE POINT TO MAKE THE JUDGE THINK

19
SHE WAS NOT COMPETENT THAT QUESTIONS WAS ASKED THAT

20
WAS THAT WAS NOT SUPPOSED TO BE THAT SHE FULLY

21
INTENDED TO HELP BUT WHEN THIS WAS DONE SHE GAVE

22
THE ANSWER THAT DID NOT HELP AND THAT SHE COULD HAVE

23
MADE DIFFERENCE IN THE OUTCOME OF THE TRIAL IF THIS

24
HAD NOT BEEN SO

25 OKAY NOW DID HELENA TELL YOU WELL LET ME ASK
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YOU YOU SAY MR GUNDERSON PUT WHAT STOECKLEY TOLD

YOU ON THE PLANE IN HIS REPORT

MR GUNDERSON DIDN1 PUT ME ON THE PLANE

INTERPOSING NO SIR TJ WASNT MY QUESTION

DID YOU DID UNDERSTAND YOU TO TESTIFY EARLIER

THAT YOUR ACCOUNT OF WHAT STOECKLEY SAID ON THE

AIRPLANE

INTERPOSING YES

10 MR GUNDERSON ULTIMATE PUT IN HIS REPORT AND

11 LET ME SHOW YOU GOVERNMENTS TWELVE 12 FOR

12 IDENTIFICATION VOLUME FOUR IV OF THE GUNDERSON

13 REPORT STARTING AT PAGE THIRTYEIGHT 38 EVENTS

14 LEADING TO INTERVIEW OF ERNIE DAVIS AND HELENA DAVIS

15 AKA HELENA STOECKLEY HAVE YOU SEEN THAT

16 COUNSEL HANDS SAME TO WITNESS WHO PERUSES SAME

17 NO SIR BUT IF ITS IN THERE IM SURE ITS THERE

18 BECAUSE

19 INTERPOSING OKAY

20 AS WAS SAYING WAS WRITING THIS DOWN SO AS NOT

21 TO FORGET WHAT SHE WAS SAYING

22 OKAY WELL IS IT ACCURATE MR BEASLEY THAT WHATEVE

23 STOECKLEY TOLD YOU ON THE PLANE YOU TOLD MR

24 GUNDERSON AND HE PUT IT IRA HIS REPORT

25 OH YES READ IT FROM THIS HAD TO
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OKAY WELL DID YOU TELLS OR DID STOECKLEY TELL YOU

ON THE PLANE THAT HAT ON THE NIGHT OF THE MURDERS

FOR SHORT WHILE THAT SHE CAME TO THE APPLE HOUSE IN

BLUE MUSTANG WITH THREE OTHER PEOPLE TWO WHITE AND

ONE BLACK MALE THE BLACK MALE WHO WAS WEARING

FATIGUE FIELD JACKET WITH E6 STRIPES WAS DWIGHT

SMITH NICKNAMED SMITTY AND ZIGZAG DID SHE TELL YOU

THAT ON THE PLANE

10 YES SIR

11
OKAY SO THAT WOULD HAVE BEEN OCTOBER

12
INTERPOSING NO SIR SHE TOLD ME THAT THINK

13
THE NIGHT THAT BROUGHT HER BACK FROM CALIFORNIA

14
MEAN FROM SOUTH CAROLINA

15
WELL

16
INTERPOSING BELIEVE THATS IN THE FIRST STATEMENT

17
SHE SIGNED FOR ME THAT BASICALLY IS WHY CALLED

18
CALIFORNIA TO GET TO SEE WHAT THEY WANTED TO DO

19 ABOUT IT

20 THINK THATS DEFENSE 21 OR 22

21
BELIEVE ITS IN THERE SIR IM SAYING

THINK ITS IN ONE OF THEM BUT SHE DID TELL ME

23
THAT YES SIR SHE DID

24
WELL

25 INTERPOSING ITS IN ONE OF THOSE REPORTS
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WELL DEFENSE 22 HR BEASLEY APPEARS TO BE YOUR

REPORT DATED OCTOBER 27TH 1980 AND IT RECOUNTS THE

ARREST OF ERNEST DAVIS AND PUTS HELENA ON THE

INTERPOSING WELL

PLANEBUTNOT
INTERPOSING IF COULD READ HER STATEMENT

INTERPOSING SURE

COULD WOULD KNOW THEN IF IT WAS IN THERE

10 WELL YOU TELL ME WHAT EXHIBIT

THE COURT OF THE RECORD

12

13
DISCUSSION OFF RECORD

14

15
HR MURTAGH IM SORRY HR BEASLEY HAVE YOU HAD

16
CHANCE TO LOOK AT THAT REPORT

17 DONT THINK ITS IN THIS ONE SIR

18 OKAY LET ME SHOW YOU DEFENDANTS 21 COUNSEL HANDS

19 SAME TO WITNESS WHO PERUSES SAME

20 SHOULD READ IT ALOUD OR

21
INTERPOSING WELL HR GUNDERSON LET ME ASK OR

MR BEASLEY EXCUSE ME ISNT THAT REPORT DATED

23
OCTOBER 23RD 1980 TAKE LOOK

24 YES IT IS BUT

25 INTERPOSING IS THAT CORRECT
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APPARENTLY ITS NOT MUST HAVE MISSED IT DAY

BECAUSE DOESNT IT SAY THAT ON OCTOBER 23RD HELENA

TOLD YOU IN THE BORDEAUX MOTOR HOTEL IN FAYETTEVILLE

MUST HAVE BEEN CONFUSED ON THE DATE SIR THE ONLY

THING CAN SAY BECAUSE THIS WAS TAKEN AT THE

BORDEAUX MOTOR INN

SO THAT ACTUALLY WOULD HAVE BEEN THE NIGHT OF THE

21ST RIGHT

10 MR MURTAGH WHERES THE HOTEL BILL COUNSEL

11
HANDS SAME TO WITNESS WHO PERUSES SAME

12 YEAH YEAH YOURE RIGHT BECAUSE GOT ERNEST

13 BACK TO FAYETTEVILLE SOMETIME AFTER ELEVEN OCLOCK

14 1100 SO MAYBE BY THE TIME WE GOT THERE

15 PROBABLY IT WAS

16 MR MURTAGH OKAY SO THE DATE ON DEFENSE 21 IS

17 WRONG BUT THE INFORMATION WAS PROVIDED TO YOU BY

18 HELENA IN THE BORDEAUX MOTOR INN

19 YES UNHHUNH

20 OKAY ALL RIGHT TELL ME WHAT SHE SAID

21 INTERPOSING OKAY

22 AND THEN WELL GET BACK TO THE PLANE

23 READING DOCUMENT HELENA STOECKLEY DAVIS ON

24 OCTOBER 23RD 1980 GIVE THIS STATEMENT TO RETIRED

25 DETECTIVE BEASLEY OF THE AT THE BORDEAUX
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MOTOR INN IN FAYETTEVILLE OF MY OWN FREE WILL AND TO

THE BEST OF MY KNOWLEDGE THAT AM NOT UNDER THE

INFLUENCE OF ANY NARCOTIC OR DRUG AND THAT NO

PROMISE OR THREATS HAVE BEEN MADE TO BY MR

DEASLEY OR ANYONE ELSE

HELENA STATED THAT PR MACDONALD WAS INDIRECTLY

INVOLVED WITH THE DEATH OF HIS FAMILY SHE STATED

THAT HE HAD CUT SEVERAL PEOPLE OFF AND REFUSED TO GIVE

10
THEM TREATMENT FOR DRUG ADDICTION THAT HE WOULD TURN

11
THEM IN TO THEIR COZIUUANDING OFFICERS AND THIS WOULD

12
CAUSE THESE PEOPLE PROB CAUSE THEM PROBLEMS SHE

13 STATED NO NAMES AT THIS TIME SHE STATED THAT THE

14 REASON DR MACDONALD WAS NOT KILLED ALONG WITH HIS

15
FAMILY THAT THIS WOULD NOT HAVE SERVED THE PURPOSE

16
SHE STATED THAT THEY WANTED HIM TO SUFFER AS

17 THEY HAD AND BY KILLING THE CLOSEST THING TO HIM AND

18 LEAVING HIM ALIVE TO FACE THE MUSIE WOULD SERVE THE

19 PURPOSE SHE STATED THAT AT FIRST SHE ONLY THOUGHT

20 THEY WERE GOIN JUST GOING TO BE PUSHED AROUND

21 AND WHEN DR MACDOJIALD PUT UP FIGHT THINGS GOT OUT

22 CONTROL AND SHE COULD DO NOTHING ABOUT IT SHE

23 STATED TO ME THAT SHE REMEMBERS STANDING AT THE COUCH

24 WITH BURNING CANDLE THAT THE HOT WAX RAN IN ONTO

25 HER FINGERS AND THAT SHE PUT THE CANDLE OUT AND PUT
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IT IN HER POCKET THAT THE BLACK MALE SHE THINKS

STRUCK THE FIRST BLOW AND THATS WHEN SHE SHOUTED

HIT THE PIG AGAIN DURING THIS TIME SHE SAYS THAT

SHE WAS TRIPPING PRETTY HEAVY ON THE DRUGS THAT SHE

HAD TAKEN STATE4 THA HE HEARD COLETTE YELL OUT

CLEAR UO4E ARE THEY DOLAG THIS TO

THAT THE NEXT TIME SHE HEARD IT IT SEEMED LIKE

GURGLE THATS WHEN SHE WENT TO THE BACK ROOM AND

SAW ALL THE BLOODS THAT SHE REMEMBERS SEEING PIG
10

WRITTEN IN BLOOD ON THE HEADBOARD OF THE BED SHE WAS
11

IN THAT SHE ALSO REMEMBERS SEEING GREG MITCHELL
12

WHO HAS BLOND HAIR ON TOP OF COLETTE POUNDING HER
13

14
WITH SOMETHING THAT SHE FELT COLETTES WRIST FOR

PULSE BUT COULD FIND NOT FIND ANY
15

SHE ALSO STATED THAT SHE SAW ALL THE CHILDREN
16

17
BUT THAT THEY WERE ALL SO BLOODY AND COULD NOT TELL ON

FROM THE OTHER SHE FURTHER STATED THAT SHE ANSWERED
18

19
THE TELEPHONE WHEN IT RANG THAT MALE WITH SOFT

VOICE ASKED IF DR MACDONALD WAS AT HOME AT THIS
20

21

TIME SHE STARTED LAUGHING AND ONE OF THE MEN TOLD

HER TO HANG UP THE GODDAMN PHONE SHE STATED TO ME
22

THAT DR MACDONALD WAS YELL KNOWN NAME IN ROWAN
23

STREET PARK KNOWN AS SCAGG PARK THAT THIS WAS THE
24

25
JUMPING OFF PLACE FOR ALL OF THE DRUG DEALERS AND
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USERS AND THAT RETALIATION AGAINST DR MACDONALD HAD

BEEN DISCUSSED ON MANY OCCASIONS AND SHE STATED

THAT AMONG THE TRANSIENT THAT HUNG OUT THERE THAT

LARGE NUMBER OF DISCHARGED AND AWOL SOLDIERS ALSO DID

HELENA STATED TO ME THAT SHE KNOWS SHE WAS IN

THE MACDONALD HOME ON THIS NIGHT BECAUSE SHE

REMEMBERS SEEING THE LITTLE ROCKING HORSEG THAT HE

LEANED AGAINST IT AND ONE OF THE SPRINGS WAS BROKEN

10
SHE FURTHER STATED TO ME THAT SHE HAD NEVER SEEN THE

11 PICTURE OF THE ROCKING HORSE IN THE PAPER SHE

12
STATED THAT THE BLACK UIALE WAS DWIGHT SMITH ALSO

13
KNOWN AS ZIGZAG THAT GREG MITCHELL AND ALLEN

14
MAZEROLLE AND BRUCE FOWLER WAS THERE ALSOTHAT

15
CATHY SMITH WAS THERE BUT WAS NOT IN THE LIVING ROOM

16
SHE STATED THAT THERE WAS MORE THAN FOUR PEOPLE

17
IN THE HOUSE BUT DID NOT NAME ALL OF THEM SHE

18
STATED THAT PRIOR TO GOING TO THE MACDONALD HOME SHE

19
AND THREE MALES WENT TO THE VILLAGE SHOP ON HAMONT

20 HLLL ANOTHER POPULAR PLACE FOR THE DRUG CULTURE

21
SHE STATED THAT THE THAT SHE AND GREG

PITCHELL DWIGHT SMITH WERE IN THE CAR BLUE FORD

23
MUSTANG THAT AT THIS TIME SHE WAS NOT DRUGGED THAT

24 DREG MITCIIDIL WAS DRIVING THE CAR THAT DWIGHT SMITH

25 WAS IN THE FRONT SEAT AND GOT OUT TO LET HER LET
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HER GO INSIDE OF THE PLACE TO LOOK FOR SOMEONE IT

WAS NEAR ELEVEN CLLOO PM AND CLOSING TIME SHE

WAS ONLY THERE FOR SHORT TIME AND RETURNED TO THE

CAR THEN VENT TO HER APARTMENT AT 1108 CLARK STREET

HE STATED THAT DWIGHTC SMITH VAS WARING AN ARMY

JACKET WITH 36 STRIPES ON THE SLEEVES THAT NIGHT AND

DID III AID IN MOST OCCASI

SHE STATED THAT GREG MITCHELL HAD VERY LOUD

10 PIPES ON HIS CAR AND KEPT IT VERY NEAT SHE FURTHER

11
STATES THAT THE OTHER MALE IN THE CAR WAS PAUL WIZARD

12
THAT SHE KNEW HIM ONLY BY NO OTHER NAME SHE FURTHER

13
STATED THAT ALL OF THESE PEOPLE SOMETIMES LIVED AT

14
TRAILER PARK LIVED AT TRAILER IN THE HICKORY

15
TRAILER PARK THAT WAS RENTED BY WILLIAM MURRAY SANDER

16
CALLED CANDY

17
SHE STATED THAT AFTER THE KILLINGS AT FORT BRAGG

18 SHE AND THE OTHERS SHE WAS WITH STOPPED AT THE DUNKIN

19 DONUT SHOP TO CLEAN UP LITTLE AND THAT THEY

PURCHASED SOME DONUTS AFTER THIS SHE SAID THEY WENT

PARK FOR WHILE
21

THE TRUIUX

22 AFTER THIS SHE RETURNED TO HER APARTMENT ON CLARK

23
STREET THAT WHEN SHE WALKED INTO THE BACK DPQR ONE

24
THE GIRLS MADE THE STATEMENT TO HER HELENA WHY

25
DID YOU DO IT SHE ANSWERED THEY DESERVED TO DIE
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SHE STATED THAT THIS VAS THE MORNING THAT BILL POSEY

WITH HER

HELENA STATED THAT SHE YAM AT THE MACDONALD HOME

ON THE NIGHT OF THE KILL MURDERS BUT SHE FLATLY

DENIED HAVING ANYTHING TO DO WITH THE KILLINGS

SHE STATED THAT SHE JUST GOT ROPED INTO SOMETHING SHE

COULD NOT GET OUT OF SHE FURTHER STATES THAT THE DAY

FOLLOWING THE MURDERS THEY KNEW THE HEAT WOULD BE ON

10
SO EVERYONE MADE THEMSELVES SCARCE THAT SHE REMEMBERS

11
THE NIGHT FOLLOWING THE MURDERS THAT STOPPED THEM

12
ON CLARK STREET AND STATED THAT MOST OF THESE MEN WERE

13
IN THE MACDONALD HOME OR HOUSE THE NIGHT OF THE

14
KILLINGS THIS WAS THE MORNING OF THE 18TH OF

15
FEBRUARY

16
SHE STATED THAT THEY WERE RIDING IN AN OLD

17
MODEL CREAMCOLORED PLYMOUTH SHE REMEMBERS LETTING

18 ME HAVE HER FLOPPY HAT AND BLOND WIG BUT ASKED FOR IT

19 BACK THE NEXT DAY AND BURNED IT AND FLUSHED IT DOWN

20
KHE TOILET ALONG WITH ALL THE OTHER CLOTHES SHE WAS

21
WEARING THAT NIGHT

SHE SAYS SHE WANTED TO DESTROY ANYTHING THAT

23 MIGHT CONNECT HER TO BEING NEAR HER TO HER NEAR

24
HER HOUSE SHE STATED THAT SHE WAS WARNED BY

25 POLICE DETECTIVE THAT WAS AFTER HER AND THAT SHE HAD
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BETTER LEAVE TOWN

SHE STATED THAT EVERYONE ELSE HAD SO AS SO

SHE THOUGHT HAD ALSO THOUGHT IT VISE TO LEAVE ALSO

SINCE IT SEEMED THE ATTENTION HAD BEEN FOCUSED ON HER

SINCE TH ATTENTION HAD BEEN FOCUSED ON HER SHE

FURTHER STATED THAT SHE COULD NOT TALK TO ME ON THE

NIGHT THAT STOPPED HER AND HER FRIENDS AT THE

APARTMENT AT 1108 CLARK STREET FOR FEAR OF REPRISAL

10 OF THE GROUP AND GOING TO PRISON

11
SHE FURTHER STATED THAT IT WAS GOOD THING

12
DID NOT TRY TO TAKE THEM IN BECAUSE THEY WOULD HAVE

13 WIPED ME OUT SHE STATED SHE MADE THE STATEMENT TO

14 ME THAT THE FIRST SHE FIRST WAS INTO WITCH WHITE

15
WITCHCRAFT AND THAT LATER SHE GOT INVOLVED IN BLACK

16 WITCHCRAFT AND STATED THESE PEOPLE WOULD STOP AT

17 NOTHING SHE STATED THAT THEY WERE VERY ACTIVE BEFORE

18 THE MACDONALD MURDERS IN THE FAYETTEVILLE AREA SHE

19 FURTHER STATED THAT BECAUSE OF ALL THE PUBLICITY SHE

20 COULD NOT GO HOME AND THAT SHE HAD TO STAY WHERE SHE

21 COULD THAT SHE WAS AFRAID TO GET BACK ON THE STREETS

22 BECAUSE THERE MIGHT BE REPRISALS FROM MEMBERS OF THE

23
CULT

24
BELNI STATED THAT SHE WAS STILL VITCH THE

25 POINT THAT SOME PEOPLE COULD SEE STARS IN HER EYES AND
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THAT BLACK CATS SHOT AWAY FROM HER THIS STATEMENT

IS TRUE AND CORRECT TO THE BOLT OF MY KNOWLEDGE AND

CONSISTS OF THREE PAGES SI BY HELENA

SJOEOKLEY DAVIS BY PRINCE EASLEY AND

NOTARIAED

OKAY MR BOASLEY IS IT CORRECT THAT HELENA TOLD

YOU THAT INFORMATION BEFORE YOU SIGNED YOUR STATEMENT

OF DECEMBER 11TH 1980

10 SUPPOSE SIR BECAUSE SHE TOLD ME THIS THE NIGHT

II AT THE MOTOR INN

12 SO THATS OCTOBER ITS ACTUALLY THE 21ST OF

13 OCTOBER

14 WELL WELL SAY THE 21ST COULD BE DAY OR TWO

15 OFF IM NOT SURE

16 WELL IT WASNT IN LOS ANGELES WAS IT

17 IT WASNT IN LOS ANGELES THIS WAS THE BORDEAUX MOTOR

18 INN IN FAYETTEVILLE

19 OKAY DIDNT SHE ALSO TELL YOU AT THE BORDEAUX MOTOR

20 INN THAT SHED DESTROYED ER BOOTS

21 SHE BOOT THE HAD ON

BOO THAT SHE THROWN THAT INTO GARBAGE DUMP

23 7IND SHE CUT IT UP WITH JAZOR BLADE OR SOMETHING

24 HE SAID SHE HAD WHACKED QFL IT WITH RAZOR BLADE AND

25 THREW IT IN GARBAGE DUMP
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DO YOU RECALL BEING OR HELENA SAYING ON THE 24TH

MAY 1982 IN CLEMSON JOIATH CAROLINA THAT SHE HAD

GIVEN HER BOOTS TO CATHY PERRY

SHE DIDNT SAY SHE GAVE HER BOOTS TO CATHY PERRY

WHAT WHAT HAPPENED TRANSPIRED ON THIS SHE

SAID THAT CATHY PERRY HAD ASKED HER DID SHE KNOW

THAT SOME BLOODY CLOTHE HAD BEEN TURNED UP SHE SAID

IHE KNEW SHE SAID CATHY PERRY HAD TAKEN SOME CLOTHES

10 IN BAG TO SHOULD MENTION THE NAME

11 GO AHEAD

12 MRS GARCIAS HOME IN FAYETTEVILLE AND LEFT THEM WITH

13 HER BUT SHE NEVER DID SAY THEY WERE HERS OR WHOSE

14 IM SORRY DID UNDERSTAND YOU TO SAY THAT HELENA

15 SAID SHE HAD SHE HELENA HAD TAKEN SOME BLOODY

16 CLOTHES

17 NO NO SHE SAID CATHY PERRY HAD TAKEN THE CLOTHES

18 WHOSE CLOTHES

19 SOMEONES CLOTHES SHE DIDNT SAY WHO

20 YHEN SHE DIDNT SAY THEY WERE HERCLOTHEU

DIDNT EY WER HERS
21 HE SAY

SEE ALL RIGHT MR BEAULEY LETS GO BACK TO LOS

23 ANGELES YOUVE GOTTEN OUT OF THE AIRPORT AND YOUVE

24 TAKEN HER TO MOTEL IS THAT CORRECT ON THE NIGHT

25 OF THE 22ND
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YES AIR MR GUNDERSON PUT HER UP IN MOTEL THERE

OKAY AND

INTERPOSING WEITWOOD PALIFORNIA

WEATWOOD CALIFORNIA MOW SHE SHE HAD SUITCASE

WITH HER AT THIS POINT

SHE HAD SUITCASE YES SIR

WHERE DID SHE GET THE SUITCASE

SHE STOPPED BY BLACK MANS HOME AT 215 BELIEVE

10 MCLVER STREET IN FAYETTEVILLE

11 THIS IS ON THE 21ST

12 THIS WAS THE DAY WE LEFT YEAH IT HAD TO BE

13 OKAY SO SHE HAD SOME CLOTHES WITH HER

14 YEAH

15 OKAY NOW ON THE

16 INTERPOSING WELL ASSUME SHE HAD CLOTHES SIR

17 DIDMT SEE IN THE BAG ASSUME SHE HAD CLOTHES

18 OKAY ON THE 23RD OF OCTOBER 1980 ALL RIGHT

19 YOURE NOW IN LOS ANGELES AND YOU GO TO MR

20 GUNDERSONS OFFICE WITH HELENA

21 YES SIRNO
22 INTERPOSING WHAT TIME DID YOU START TALKING TO

23 HELENA

24 WE DIDNT GO TO MR GUNDERSONS OFFICE THAT NIGHT

25 WE VENT TO THE MOTEL TO THE HOTEL
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ON THE 23RD

DAY WE RRIVED IN CALIFORNIA

LVO ITS THE NEXT DAY MR 3ASLEY

HE NEXT DAYA OH YE VENT TO GUNDERSONS OFFICE

SBOUT SOMVHERE AROUND THREE FOUR IN THEFT
9KAY AND DIDYOU STAZT TALKING TO HER ABO THE

MURDER

10 YES SIR WE BEGAN TO HE HE WASNT THAT WELL

11
ACQUAINTED WITH HER AND HE WAS TRYING TO GET HIMSELF

12 ACQUAINTED WITH HER AND SO WE TALKED FOR WHILE

13
AND SHE SAYS DONT KNOW SHE SAID IM HANGING

14 MYSELF AND MADE THE STATEMENT SAID WELL YOU

15
MEAN YOU SAID YOU WERE GOING TO SAY TELL WHAT

16 YOU KNEW IF NOT WELL JUST LOAD UP AND GO BACK

17
AND SHE SAID NO CAME ALL THE WAY OUT HERE

18 IM NOT GOING TO BACK OUT NOW SO SHE SAYS FIRST

19 LET ME TALK TO PRIEST

20 PRLESD

21 PRIEST SO SAID WELL MR GUNDERSON CAN ARRANGE

IT KNOW DONT KNOW OF ANY SO HE DID HE

23 ARRANGED FOR HER TO GO TALK WITH PRIEST AND

24 GUESS SHE TALKED SHE TALKED SOME HOUR

25 WAS IT PRIEST
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YEAH IT WAS PRIEST BECAUSE WE WERE AT THE CHURCH

WHAT CHURCH WAS IT DO YOU KNOW

DONT RECALL SIR WPULDNT EVEN KNOW BUT IT

WAS IT WAS CHURCH AND HE WAS PRIEST THEY

WERE HAVING SO KIND OF COMMUNITY FUNCTION AT THE

CHURCH THAT NIGHT AND HE TOOK TIME AWAY FROM WHAT HE

WAS DOING TO GO INTO HI CHAMBERS AND TALK WITH

WITH HER

10 OKAY

SHE CAME SHE CAME BACK OUT AFTER GOING IN AND

12 EXPLAINING TO THE PRIEST OR HE SAID HE WAS PRIEST

13 AND WE WENT BACK TO THE OFFICE SHE SAID FEEL

14 BETTER ABOUT IT NOW AND WANT TO GO AHEAD AND TELL

15
IT LIKE IT HAPPENED SHE BEGAN

16 INTERPOSING OKAY SO THATS THE NIGHT OF THE

17 23RD

18 YES SIR

19 OKAY NOW WHEN DID SHE FIRST SIGN STATEMENT MR

20 DEAULCY

21 INERU YOU GO AGAIN THE DATES DONT

DONT RECALL IF SHE SIGNED ONE THAT IM SURE SHE

23 DIDNT UIGN IT THAT NIGHT BECAUSE SHE DIDNT COMPLET

24 THE STATEMENT IT MUST HAVE BEEN THE NEXT DAY OR TWO

25 DONT KNOW WHEN
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WERE THERE COUPLE OF STATEMENTS THAT SHE WAS SHOWN

WLL DOW SHE HAD TO BE IN COURT YOU KNOW IN

FAYETTEVILLE

INTERPOSING IA SORRY

SHE HAD TO BE IN COURT IN FAYETTEVILLE TO APPEAR

AGAINST ERNEST AS WITNESS FOR THE STATE AND SHE

HAD TO BE BACK AT CERTAIN TIME AND THE STATEMENT

WAS NOT COMPLETED THERE SO WE TOLD MR

10
GUNDERSON THAT SHE HAD BETTER BE THERE FOR THIS TRIAL

11 SO HE PUT US BACK ON PLANE WE CAME BACK TO

12
FAYETTEVILLE AND ERNEST FAILED TO SHOW UP IN COURT

13 THATS WHEN HE FAILED TO SHOW

14 AT THAT POINT SHE

15 INTERPOSING WELL HE FAILED TO SHOW UP SECOND

16 TIME

17 NO THE FIRST TIME HE FAILED TO SHOW THE FIRST TIME

18 HELENA WAS THERE BUT MADE SURE SHE WAS THERE FROM

19 HER APPOINTMENT IN CALIFORNIA THAT SHE WAS IN COURT

20 ON THE DATE THAT SHE WAS SUPPOSED TO BE SHE WAS

21 THERE BUT HE WASNT

22 WELL MR BEASLEY IM CONFUSED ON THE DATES HERE

23 THOUGHT YOU HAD ERNEST OUT TO CALIFORNIA FIRST

24 INTERPOSING FIRST CSJ SIR

25 THEN THEN HE GOES BACK AND HE DOESNT SHOW UP
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COURT

THATS CORRECT

AN THEN YOU GO DOWN TO WAIHALLA AND YOU GET HELENA

INTERPOSING UNHHUNH YES
AND ERNEST AND YOU BRING HELENA OUT TO CALIFORNIA

IN OCTOBER

THATS CORRECT

THE COURT LOTS REVIEW THE CHRONOLOGY

10 LITTLE DOOM ANYBODY KNOW WHEN ERNEST WAS IN LOS

11 ANGELES

12 TEE WITNESS YES SIR

13 THE COURT WHAT DAY MONTH AND YEAR IF YOU CAN

14 TELL US

IS THE WITNESS REVIEWS DOCUMENTS SIR THE BST

16 IVE GOT HERE IS LO27SOI THATS ITIATS ON

17 THE COURT INTERPOSING 102780

18 THE WITNESS YES SIR THIS IS

19 TEE COURT INTERPOSING ALL RIGHT NOW

20 YBUVE OT STATEMENT MADE BY HELENA BTOECDEY DAVIS

IN LOS ZIGELEA ON OCTOBER 23 AND 24 OF 19804
21

22 TEE WITNESS LOT ME GO BACK AND PULL OUT

23 ANOTHER ON THIS

24 MURTAGH INTERPOSING YOUR HONOR MAY IT

25 PLEASE THE COURT THINK ITS OCTOBER 24TH AND 25TH
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TEE COURT ALL RIGHT

MR MURTAGE THINK SO

THE COURT 24TH AND 25TH IT STILL WAS BFORE

THE 27TH OF OCTOBER

MR MURTAGEH BEFORE THE 27TH YES SIR

THE COURT YEAH

MR MURTAGH THE STATEMENT DATED THE 23RD IS

ACTUALLY THE 21ST AND IT WAS IN FAYETTEVILLE

10
THE WITNESS HAD THE BOND AND EVERYTHING

11 HERE SIR DONT KNOW WHAT HAPPENED TO THAT

12
MR MURTAGH MR BEASLEY ARE YOU SAYING THAT

13
HELENA STOECKLEY LEFT LOS ANGELES BEFORE SHE SIGNED

14
THE STATEMENT

15
THE STATEMENT HAD NOT BEEN APPARENTLY SO SIR

16
DONT THINK THE STATEMENT HAD BEEN COMPLETED IT

17 WAS NOT COMPLETE

OKAY

19 AND THE REASON FOR THAT WAS SHE HAD TO GET BACK IN

20 TIME TO APPEAR IN COURT FOR THE COURT DATE

21
THE COURT INTERPOSING TO TESTIFY AGAINST

22 ERNEST

II

23 TESTIFY AGAINST ERNEST AND SO MADE SURE SHE

24 WAS THERE

25 MR MURTAGH OKAY WHEN DID SHE SIGN THE STATEMENT
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WELL THINK ABOUT THREE VEEKS ELAPSED MRS

NDEREON
WELL

CINTERPOSING SO SHE LET ME EXPLAIN THIS

SURE GO AHEAD

SHE CALLED THE HOUSE MY HOUSE ONE DAY AND TOLD ME

TO GET AHOLD OF OR GUNDERSON WAS AT MY HOUSE

TALKING TO ME AND SHE CALLED AND SAID SHE WAS READY

10
TO GO BACK TO CALIFORNIA TO FINISH HER STATEMENT

11 SO WE WENT TO SOUTH CAROLINA PICKED HER UP AND SHE

12
RETURNED TO CALIFORNIA SHE FINISHED HER STATEMENTS

13 AND CANNOT RECALL THE DATES BECAUSE DONT HAVE

14
THEM MR GUNDERSON HAS THOSE DATES

15 MR BEASLEY IN THE INTEREST OF NOT MUDDYING THE

16
WATERS ANY MORE ARE YOU SURE YOURE NOT TALKING ABOUT

17 HER GOING BACK TO DO SECOND INTERVIEW IN DECEMBER

18 OF 1980 WHICH WAS TAPE RECORDED

19 SHE WENT BACK TWICE THERE WAS TWO TWO OCCASIONS

20 SHE WAS THERE

21
DONT THAT WITH YOU WNAT IM SAYING IS

WITH RESPECT TO HER CONFESSIONS IF YOU WILL OF

23
OCTOBER 24TH AND 25TH

24
ITS POS

25 DIDNT SHE SIGN THOSE IN CALIFORNIA ON OCTOBER
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24TH

ASSUME SHE DID SHE MUST HAVE SIGNED THEM

KNEW YE HAD TO GET HER SIGNATURE BEFORE SHE LEFT

THERE SO APPARENTLY SHE DID SIGN THEM

BKA YE

DONT DOUBT SHE DIDNT WELL IM SURE SHE DID

THE COURT DOES ANYBODY KNOW WHEN ERNEST DAVIS

WAS IN CALIFORNIA

10 MR ONEILL DO YOUR HONOR

11 THE COURT WHAT DAY WAS IT PLEASE

12 MR ONEILL OCTOBER 1980

13 THE COURT OCTOBER 80

14 MR ONEILL AND IF IT IS NOT YET IN EVIDENCE

15
DONT HAVE LOST MY LIST OF EXHIBITS YOUR

16 HONOR BUT THERES HANDWRITTEN STATEMENT WITH MR

17 GUNDERSON INTRODUCED SO IT IS AMONG THAT LIST OF

18 DOCUMENTS BEGINNING WITH BELIEVE NUMBER TWO

19 AND FORWARD

20 CMR MURTAGH WELL JAR PEASLEY DIDNT YE COVER THAT

21
EARLIER THAT YOU KNOW ERNEST WENT OUT TO CALIFORNIA

22 HED MADE STATEMENT HED PROMISED TO SHOW UP IN

23 COURT AND HE DIDNT ISNT THAT WHAT YOU TOLD US

24 NODS HEAD AFFIRMATIVELY

25 OKAY SO YOU WERE CONFUSED ABOUT WHETHER THE
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STOECKLEY STATEMENTS PRECEDED THAT

UNHUNH NO EVEN AFTER PICKED ERNEST UP AND

BROUGHT HIM BACK THAT WAS THE FIRST TIME SHE VENT

OUT THEN SHE VENT QUT AND AVE STATEMENT THEN

HAD TO COME BAQK TO COURT CERTAIN DATE IS

SHE OUT THE THE INTERVIEW SHQRT

OKAY

AND SHE APPEARED IN COURT AND SOME PERIOD OF TIME

10
AFTER THAT IS WHEN SHE VENT BACK AND GAVE THE OTHER

11
STATEMENT

12
OKAY ALL RIGHT MR BEASLEY HAVE YOU GOT THINK

13
ITS GOVERNMENTS 21 FOR IDENTIFICATION UP THERE

14 ITS YOUR STATEMENT OF MARCH 1ST 1971 WOULD YOU

15
LOOK AT THE LAST PAGE PLEASE

16 NO THATS THE DECEMBER 11TH ONE THIS ONE

17 HERE SIR 21

18 OH OKAY

19 GOVERNMENTS 21 FOR IDENTIFICATION LOOK AT THE LAST

20 PAGE SIR WOULD YOU READ THE FIRST PARAGRAPH SIR

21 READING DOCUMENT HAVEI HELENA FOR
THREE YEARS KNOW HER BE DRUG USER AND

23 PUSHER SHE FURNISHED ME WITH INFORMATION THAT

24
RESU DIZCUIEARREUT AND CONVICTION OF SEVERAL

25 DRUG DEALERS IN THE PAYETTEVILLE AREA AT THIS TIME
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OF THEM ARE STILL IN PRISON SHE APPEARS TO ME

UTARVI FOR ATTENTION AND THIS TRIED TO GIVE

AND GO THIS AND THIS REASON ALONE BELIEVE

THAT IS WHY HE IS WHYHE TURNED IN SOME OF HER

FRIENDS IN DEALING FOR DEALING IN AROOTICS

EXCUSE ME Z4R EASLEY IS THAT TURNED ON OR

TURNED IN
TURNED IN

10
SOME OF HER BEST FRIENDS FOR DEALING IN NARCOTICS

RIGHT

12
OKAY

13
HELENA WOULD DO ANYTHING TO GET ME TO PAT HER ON THE

14
BACK AND ACT PROUD OF HER HAVE TALKED TO BOTH OF

15
HELENAS PARENTS AND FROM WHAT CAN DEDUCE FROM

16
DEDUCE SHE HAS STRONG CONVICTION THAT SHE IS NOT

17
WANTED AT HORN

18 OKAY MR BEASLEY WAS THAT TRUE STATEMENT AT THE

19
TIME YOU MADE IT IN MARCH 1ST 1971

20 XEAH AND HAVE TO ADMIT SIR THAT IF SHE DID DO

21
ANYTHING LIKE THAT WOULD PAT HER ON THE BA

22 OKAY

23
TRIED TO TAKE CARE OF MY INFORMANTS THE BEST COULD

24 OKAY WAS TRUE STATEMENT IN OCTOBER OF 1980

25 ANYTHING THAT IS IN THERE TO THE BEST OF MY KNOWLEDGE
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REALLY DONT KNOW SIR DONT KNOW REALLY WHAT

IT WAS

WELL DID YOU

INTERPOSING WAS HAVING PROBLEMS WITH NY NERVES

MERVES
WOULD SAY THAT WAS ONE OF THE MAIN THING YES SIR

OKAY MR BEASLEY YOU WERE IN WORLD WAR II WERE YOU

NOT

10 YES WAS

11 AND YOU SERVED IN THE NAVY DID YOU NOT

12 YES DID

13 AND DID YOU SERVE IN THE SOUTH PACIFIC

14 YES SIR

15 OKAY WERE YOU EVER HOSPITALIZED WHILE YOU WERE IN TH

16 NAVY

17 YES SIR

18 WAS THAT AS RESULT OF AN ACCIDENT OR ENEMY ACTION OF

19 SOME KIND

20 LWASHOSPITALIZED FOR FATIGUE COMBAT

21

22 COMBAT FATIGUE

23 YES SIR

24 KAY AND HOW LONG WERE YOU HOSPITALIZED FORE SIR

25 APPROXIMATELY TWO AND HALF 2I MONTHS TWO MONTHS
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COULD IT HAVE BEEN FOUR MONTHS

IT COULD HAVE BEEN THERE YOU GO AGAIN YOUVE GOT

OF TIME THERE

WELL DID YOU DID YOU GET DISABILITY DISCHARGE

FROM THE NAVY

NO DIDNT

ARE YOU SURE SIR

YES SIR

10 OKAY YOU DIDNT GET THIRTY PERCENT 30
11 DISABILITY

12 NOSIR

13 OKAY BUT YOU DID GET DISABILITY RETIREMENT FROM

14 THE POLICE DEPARTMENT

YES DID

16 OKAY NOW HAD YOU BEEN HOSPITALIZED PRIOR TO YOUR

17 RETIREMENT

18 YES WAS

19 WHERE WERE YOU HOSPITALIZED SIR

20 AT THE VA HOSPITAL IN FAYETTEVI
21 EOVMAFLYTILT5

22 PRIOR TO MY RETIREMENT

23 YEAHL

25 COBLD IVWAVJ BEEN DOZEN OR SO
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NO

HALF DOZEN

JAR YOU SURE THAT

JUST ABOUT MIRE OZ THAT

OKAY PART OF THE VA HOSPITAL WERE YOU IN

HR BEASLEY

MORE BE MORE EXPLICIT

10 WELL DID YOU GO THERE BECAUSE YOU HAD

II INTERPOSING FOR NERVOUS CONDITION IT WAS

12 NERVOUS CONDITION

13 NERVOUS CONDITION DO YOU KNOW WHAT THE NATURE OF

14 THIS NERVOUS CONDITION WAS

NO THATS THE WAY IT READS ON MY DISABILITY

16 NERVOUS CONDITION

17 YOU SAY YOUR DISABILITY WHAT ARE YOU REFERRING

18 TO SIR

19 IM DRAWING DISABILITY NOW FROM THE VA BUT DID

20 NOT GET DISCHARGED FROM THE NAVY IN THAT MANNER

21 OKAY IN OTHER WORDS YOU HAVE DISABILITY FROM THE

22 NAVY

23 NO NO

24 OR FROM THE POLICE DEPARTMENT

25 INTERPOSING FROM THE VA
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FROM
INTERPOSING THE VA

BUT IS THAT AS RESULT OF YOUR MEDICAL YOUR

MILITARY SERVICE OR YOUR POLICE SERVICE

L14ITARY SERVICE

OKAY NOV IM ASKING WITH RESPECT TO YOUR POLICE

DEPARTMENT SERVICE ARE YOU NOT LSO DISABILITY

RETIREE

10 YES SIR

11
AND WHAT WAS THE DISABILITY WHICH CAUSED YOU TO RETIRE

12
DONT KNOW POSSIBLY CPNNECTED WITH MY SERVICE

13
DISABILITY

14
WELL

INTERPOSING WORKED TWENTY 20 YEARS AFTER WAS

16
OUT OF THE NAVY ON THE POLICE DEPARTMENT FOR

17
INTERPOSING WELL MR BEASLEY DID YOU EVER WELL

18
LET ME ASK YOU THIS DID YOU EVER HAVE ANY PROBLEM

19
WITH YOUR EYES COMPLAINING OF WAVY LINES OR SEEING

20
DARK SPOTS

21
OHYES

22 FLOW DOUBLE VISIOP

23
HATS WHAT IVE JUST FINISHED THIS SURGERY TOT

24
BKAY WHEN DID THAT CONDITION OCCUR

25 THAT HAPPENED WHILE WAS ON THE POLICE DEPARTMENT
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YEAH IT WAS SHORTLY BEFORE RETIRED

UNHHUNH NOW YOU MENTIONED YOU JUST HAD AN OPERA

TION BASICALLY WHAT WAS THAT FOR AIR

CAROTID ARTERIES

CAROTID ARTERY

NODS HEAD AFFIRMATIVELY

DO YOU HAVE CAROTID ARTERY DISEASE DO YOU KNOW SIR

HOPE SO HOPE NOT NOW

10 OKAY WELL DID YOU EVER HAVE IT

11 NOT AFTER WHAT IVE BEEN THROUGH HOPE NOT

12 WELL SO DO MR BEASLEY BUT HAVE YOU EVER BEEN

13 DIAGNOSED AS HAVING HAD IT

14 WELL DONT KNOW WHAT THE DIAGNOSIS WASP BUT THEY

15 DID FIND PROBLEM

16 BUT YOU HAVE BEEN IN AND PUT OF THE VETERANS HOSPITAL

17 QUITE BIT HAVE YOU NOT

18 OFF AND ON QUITE FEW TIMES YE SIR

19 HAVE YOU EVER SEEN ANYBODY ON THE PSYCHIATRIC SERVICE

20 TAT THE VETERANS HOSPITAL FAYETTEVIFLE

21 OH YEAH IVE TALKED TO PSYCHOLOGISTS OUT THERE

22 LETS OF TIMES

23 TOLI PSYCHIATRISTS HAVE EVERINHMI YOU SEEN

24 PSYCHIATIIST

25 WAVE TALKED JPSYCH1 ST YES
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OKAY AND WHAT WAS THE THE NATURE OF THE PROBLEM

THAT CAUSED YOU TO GO SE PSYCHIATRIST ORA

PSYCHOLOGIST

HAVE NO IDEA THEY WANTED ME TO TALK WITH HIM AND

TALKED WITH HIM

WELL MR BEASLEY DID YOU EVER HAVE ANY PROBLEMS ON

THE SOB AS POLICEMAN

NO IVE NEVER BEEN REPRIMANDED IN FACT WAS

10 ELECTED LAW ENFORCEMENT OFFICER OF THE YEAR TWICE IN

11 SUCCESSION

12 OKAY YOU

13 INTERPOSING RECEIVED THE FIRST LAW ENFORCEMENT

14 OFFICER AWARD THAT WAS EVER PRESENTED TO ANY POLICE

15 OFFICER IN THE CITY OF FAYETTEVILLE

16 WELL MR BEASLEY DID YOU EVER HAVE PROBLEM WITH

17 ABSENTEEISM

18 NO

19 NEVER

20 NEVER

21 OKAY

22 IN FACT THEY OWED ME HUNDRED AND SOME DAYS WHEN

23 RETIRED

24 DNHHUNH MR MEASLEY LET ASK YOU HAVE YOU EVER

25 BEENTREATED AT THE VA FLOSPITAL FOR ALCOHOLISM
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YES SIR

TYOUMVE WA THAT AIR

1TS BEEN SOME YEARS AGO

E1L WOULD IT GO BACK TO Z972 73

IWO TO SIR
ARE YOUQO

SURE

AND IF THERE WERE VA RECORDS TO THE CONTRARY THEYD

10 BE WRONG

11 YES SIR BECAUSE WASNT IN THE HOSPITAL THEN

12 WELL IM TALKING ABOUT WHETHER YOU WERE TREATED FOR

13 IT
14 INTERPOSING NO

15 NOT WHETHER YOU

16 INTERPOSING WASNT TREATED FOR IT THEN

17 OKAY WHEN WERE YOU TREATED FOR ALCOHOLISM

18 AFTER RETIRED

19 NOT BEFORE

20 WENT O1 TIME BEFORE1 RETIRED THATS WHERIHE

21 SUGGESTED THAT RETIRE

22 WHO SUGGESTED THAT YOU RETIRE

23 MY DOCTOR

24 WAS YOUR DOCTOR NAME

25 DR CANT RECALL HIS NAME RIGHT NOW BUT HES NOT
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THERE

DOES THE NAME GRIDLEY RING BELL WITH YOU DR

INTERPOSING GRIDLEY2

YRIDLEY
RH

DID YOU SEE DR GRIDLEY

TALKED WITH HIM YES

OKAY AND LET ME ASK YOU DID DR GRIDLEY IN EFFECT

10 ACT AS CONSULTANT TO THE FAYETTEVILLE POLICE

11
DEPARTMENT ON WHETHER YOU WERE TO BE ABLE TO RETIRE

12 DISABILITY OR NOT

13
DONT KNOW

14 YOU DONT KNOW

15
NO

16 OKAY DID THE DOCTOR EVER TELL YOU WHAT THEIR

17 DIAGNOSIS WAS

18 BE SAID ANXIETY NEUROSIS

19 ANXIETY NEUROSIS OKAY DID THEY EVER MENTION THE

20 TERM ORGANIC BRAIN SYNDROME

21
NOTTOME

22 NOT TO YOU

23

24 PVER HAVE PROBLEMS WITH YOUR MEMORY

25 VHEN YOU WERE ON THE JOB MR BEASLEY
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NO

YOURE SURE

YEAH WELL LIKE IM SAYING THERES TIMES AND

DATES THAT CANT RECALL BUT

INTERPOSING IIFL HR EASLEY ET ME ASK YOU THIS

VID OU EVER AOUPLAIN TO IHE DOCTORS AT THE VA THAT

VER HAVING PROBLEMS PN THE JOB WITH YO MEMORY

UNHUNH NO
10 YOURE SURE

IM SURE DIDNT NO

12 OKAY BUT YOU DID HAVE PROBLEMS WITH ALCOHOLISM IS

13
THAT FACT

14 AT TIME AT ONE TIME DID YES

15 OKAY AND DO YOU HAVE DIABETES MR BEASLEY

16 NO SIR ONE DOCTOR SAYS IM BORDERLINE AND THATS

17 IM TAKING TREATMENT FOR THAT

18 OKAY OKAY NOW AFTER YOU RETIRED MR BEASLEY IF

19 UNDERSTOOD YOU CORRECTLY YOU SAID YOU HAD BEEN

TREATED FOR ALCOHOLISM AT THE VA1

21 ER SI
BKAY DIDTHATSTAX

23 WELL ITS BEEN DONT KNOW DIDNT IT WAS

24
AFTER DONT KNOW IT WAS AFTER RETIRED BUT

25 DONT EXACTLY KNOW WHEN BUT IT WAS SHORTLY AFTER
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RETIRED

WELL LOT MC ASK YOU MR BEASLEY IT BEFORE OR

AFTER YOU TESTIFIED AT THE

INTERPOSING IM GOING TO

TRIAL

ANSWER THIS TOO4 NOW IVE BEEN IN THE HOSPITAL

OCCASIONS FOR THIS WHEN FOUND THE OCCASION TO

GO WOULD TURN MYSELF IN FOR MY OVNSELF NOT BECAUSE

10 NEEDED TO BE THERE BUT BEFORE REACHED THE POINT

11
OF HAVING TO BE THERE WOULD TURN MYSELF IN AND

12 STRAIGHTEN OUT BEFORE IT HAPPENED COULD SEE WHAT

13 WAS COMING

14 OKAY

15
AND WOULD TAKE CARE OF THESE SITUATIONS BEFORE IT

16 HAPPENED OR BEFORE NEEDED TO BE

17 WELL MR BEASLEY WHEN THAT HAPPENED DO YOU EVER

18 REMEWBER COMPLAINING TO THE DOCTOR WHO WERE TREATING

19 YOU THAT ONE OF THE PROBLEMS YOU HAD WAS LACK OF

20 MEMORY THAT YOU WERE HAVING TROUBLE WITH YOUR MEMORY

WAS RETIRED YES21
OH MAT SR

8QIN OTHER WORD AFTER YOU RETIRED WHICH

23 WHAT IN 1574

24
POUR

25 OKAY THU STARTED TO HAVE PROBLEMS WITH YOUR MEMORY
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WELL NOT RIGHT OFF

WELL

INTERPOSING NO SIR JT HAPPENED SO TINS IN THE

OF TINS LEFT BUT DONT KNOW JUST VHEN

WOLL COULD IT HAVE HAPPENED SAY BETWEEN 1974 AND

1978

VOULD SAY THE IN PROBLEM STARTED ABOUT

SOMEWHERE AROUND 80 SOMEWHERE ALONG IN THERE 79 OR

10 80 AND CONTINUED UNTIL HAD THIS OPERATION

11 OKAY YOURE SURE OF THAT MR BEASLEY

12 WELL IM SURE AS CAN BE

13 OKAY MR BEASLEY HAVE YOU EVER BEEN DIAGNOSED IF

14 YOU KNOW WITH HAVING PRESENILE DEMENTIA

DONT KNOW IF HAVE

16 OKAY HAVE YOU EVER HAD PROB

17 INTERPOSING DONT EVEN KNOW WHAT IT MEANS

18 OKAY WELL MR BEASLEY WHEN YOU HAD PROBLEMS WITH

19 ALCOHOLISM WHENEVER THEY WERE DID YOU EVER HAVE

20 OCCASION IS IT VEHICLE

21 NO WELL NAVE YEAN

23 THATS WHEN WAS HAVING ALCOHOL PROB1EA

24 YEAH

25 THE ALCOHOL PROBLEM IS SOLVED THOUGH SIR
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OKAY MR BEAMLEY BESIDES THE VA HOSPITAL WERE

YOU EVER COMMITTED TO THE NORTH CAROLINA DEPART OF

IENTAL JEALTH DOROTHEA DIX NOSPITAL SPECIFICALLY
PS

REFERRING TO THE PERIOD 33075 THRO 4775

OR VHAT

1IELL FOR ANY PSY CONSULTATION OR EVALUATION

ALCOHOLISM YEAH

ALCOHOLISM

10 NODS HEAD AFFIRMATIVELY

11 OKAY HOW ABOUT THE VA HOSPITAL IN PAYETTEVILLE

12 BETWEEN 4474 AND 42674 DOES THAT RING BELL

13 NO SIR

14 OKAY WELL IS THAT THAT YOU DONT RECALL IT OR IT

15 DIDNT HAPPEN

16 DONT RECALL IT IT MAY HAVE HAPPENED BUT DONT

17 RECALL THE DATES OR TIMES OR OUST EXACTLY WHAT YOURE

18 TALKING ABOUT

19 DO YOU RECALL WELL LE ASK YOU MR BEASLEY

20 IN TERMS OF YOUR DISABILITY RETIREMENT IS IT CORRECT

THAT YOU DAS UMVW TO WITH THE RU
21

22 DEPARTMENT THAT YOU BASICALLY HAVE TO SHOW SOME SOR

THEDEPARTMENT TODISABILITY TO THE23 OF RULLW

24 PENSION

25 WELL YEAH SUPPOSE SO
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YEAH WELL HOW DID HOW DID YOU DEMONSTRATE TO

THE POLICE DEPARTMENT THAT YOU HAD DISABILITY DID

YOU GO TO DOCTOR

WELL YEAH APPARENTLY DID

CAN YOU RECALL

WHEN DOCTOR STATED SHOULD RETIRE THAT VAS

HAD PROBLEMS AND AGREED WITH HIM WELL IF YOU

THINK SHOULD DONT THINK SHOULD BUT YOU

10 THINK SHOULD AND YOU THINK THERES SOME SOMETHING

11 MIGHT ARISE FROM SOMETHING MAY DO HURT OR SHOOT OR

12
KILL SOMEBODY THAT DONT MEAN TO DO THEN ILL GO

13 ALONG WITH THAT

14 OKAY

15 AND SO VENT ALONG WITH IT

16 DOYOU
17 INTERPOSING NOW IF THIS WAS ISSUED OR HOWEVER

18 THIS WAS HANDLED BETWEEN THE POLICE DEPARTMENT AND THE

19 DOCTOR DO NOT KNOW

20 YOU DONT YOU DONT RECALL

21 DONT KNOW

22 IT WERE TO ASK YOU DID YOU SEE DR MARY NUSE

23 HUSE PSYCHOLOGIST WHO APPARENTLY IS EMPLOYED

24 AT DUKE UNIVERSITY AS CONSULTANT FOR THE VA WOULD

25 YOU DISAGREE WITH ME ON THAT DO YOU REMEMBER TALK
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INTERPOSING ID SAY DONT RECALL IT

OKAY IT YOU TALKED TO DR WUSE YOU DONWT

IF DID DONT RECALL IT

OKAY YOU RECALL BEING IN THE VA HOSPITAL IN

7AYETTEVILLE BTVEEN V11 YOU WERE DISCHARGED AM

UNDERSTAND IT ON 121972 AFTER SEVENTYONE 71

DAYS OF TREATMENT DO YOU RECALL LONG PERIOD OF

10 TREATMENT LIKE THAT

NO SIR

12
YOU DONT

13 UNHUNH NO
14 DOYOU
15 INTERPOSING WHEN WAS THIS NOW

16 THE COURT ITS TIME FOR OUR MORNING RECESS

17 NOW

18 MR MURTAGH SORRY YOUR HONOR

19 THE COURT IF YOU HAD JUST ANOTHER QUESTION OR

20 TWO WED FINISH UP

21 MR NURTAGH YOUR HONOR IVE JUST ABOUT AND

22 THINK IF WE COULD APPROACH IT SIDEBAR WE CAN SPEED

23 THINGS UP BRIEFLY IM ABOUT AT THE END OF MY

24 THE COURT INTERPOSING WELL GO AHEAD

25 MR MURTAGH YOUR HONOR AT THIS TIME
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THE COURT INTERPOSING ANYTHING WE NEED TO

DO
MR MURTAGH INTERPOSING YOUR HONOR AT

THIS TIME

THE COURT WELL DO THAT AT THE RECESS

MR MURTAGH DONT KNOW THAT WE NEED TO

RECESS BEFORE MR BEASLEY IS EXCUSED WOULD AT THIS

TIME PURSUANT TO AN AGREEMENT THAT WEVE REACHED

10
LIKE TO MARK FOR IDENTIFICATION AND OFFER IN EVIDENCE

11
MR BEASLEYS VA AND VARIOUS MEDICAL RECORDS

12
TUE COURT ALL RIGHT

13
MR MURTAGH AT THIS TIME THE GOVERNMENT WOULD

14
MARK AND OFFER WHAT TWENTYTHREE 23 TWENTYFOUR

15 24 TWENTYFIVE 25 ADD ONE MORE WOULD BE TWENTY

16
SIX 26 WHICH WOULD BE MR BEASLEYS POLICE

17 DEPARTMENT RECORDS

18

19 GOVERNMENTS EXHIBITS 23 26

20 MARKED FOR IDENTIFICATION

21

22 MR MURTAGE YOUR HONOR AT THIS TIME HAVE

BA 23 NO FURTHER QUESTIONS FOR MR BEASLEY

24 THE COURT WELL GIVE ME THE NUMBERS OF THE

25 VARIOUS EXHIBITS YOU HAVE JUST IDENTIFIED
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MR MURTAGH IM SORRY YOUR HONOR ITS

23 24 AND 25 ARE THE VA MEDICAL RECORDS WE WOULD

CFFER THC5E IN EVIDENCE AND 26 IS THE POLICE

EPARTMENT RECORDS WHICH CONTAIN SOZ VA RECORDS

IN ADDITION AND 22 YOIIR HONOR IS THE HOTEL BILL

QFL THE 21ST OF OCTOBER

THE COURT INTERPOSING RIGHT

MR MURTAGH 1980

10 MR ONEILL NO OBJECTION YOUR HONOR

11 THE COURT YOU HAVE OFFERED THEN IS THAT

12 ALL

13 MR MURTAGH ONE MORE YOUR HONOR WHICH WOULD

14 BE GOVERNMENTS TWENTYONE 21 FOR IDENTIFICATION

15
THE STATEMENT OF MR 3EAULEY MARCH 1ST 1971

16 THE COURT ALL RIGHT GOVERNMENTS EXHIBITS

17 21 26 INCLUSIVE ARE OFFERED

18 MR ONEILL THERE IS NO OBJECTION BY THE

19 DEFENSE

20 THE COURT OBJECTION

21 MR ONEILL NO OBJECTION BY THE DEFENSE YOUR

22 HONOR

23 THE COURT YES SIR

24 MR MURTAGH YOUR HONOR ONE MORE WHICH WOULD

25 BE THINK OUR LAST WITNESS GOVERNMENTS TWELVE
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12 FOR IDENTIFICATION IS COPY OF VOLUME FOUR IV

OF THE GUNDERSON REPORT WHICH WEVE TALKED ABOUT WE

OFFER THAT IN EVIDENCE

THE COURT ALL RIGHT

MR ONEILL NO OBJECTION YOUR HONOR

THE COURT IS THAT IT

MR MURTAGH THATS IT YOUR HONOR NO FURTHER

QUESTIONS

10
THE COURT ALL RIGHT WILL THERE BE REDIRECT

11
EXAMINATION OF THIS WITNESS

12
MR ONEILL PROBABLY THREE QUESTIONS YOUR

13
HONOR

14 THE COURT WELL LETS DO THOSE RIGHT NOW

15
THEN

16

17

18 REDIRECT EXAMINATION BY MR ONEILL

19 MR BEASLEY COULD YOU TELL THE COURT OF YOUR AWARDS

20 AS POLICE OFFICER AND THE YEARS THAT YOU VON THEM

21 1964 BELIEVE ONE IN 1962 IM COMING AS CLOSE AS

22 CAN TO THEM THE FIRST ONE WAS BELIEVE AROUND

23
1962 THE SECOND ONE WAS ABOUT THE SECOND YEAR LATER

24 GOT THE OTHER ONE

25 DURING THE COURSE OF YOUR POLICE SERVICE WERE YOU EV
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DISCIPLINED FOR ANY REASON

HAVE NO INFRACTIONS ON MY RECORD WHATSOEVER

AND WERE YOU AT THE TIME YOU LEFT THE SERVICE OF

THE FAYETTEVILLE POLICE DEPARTMENT DID YOU LEAVE IN

GOOD TERMS

IN GOOD TERMS YES SIR

MR ONEILL NOTHING FURTHER YOUR HONOR

THE COURT ALL RIGHT WELL TAKE RECESS

10 THEN UNTIL ELEVEN THIRTYFIVE 1135
WITNESS EXCUSED 1117 AM

11

12 SHORT RECESS 1117 1135

13

14 THE COURT ANY FURTHER EVIDENCE FOR THE

15
DEFENDANT

16 MR ONEILL YOUR HONOR YES WE WOULD AT

17 THIS TIME MOVE INTO EVIDENCE EXHIBIT ONE WHICH

18 IS PHOTOGRAPH IDENTIFIED BY MR BEASLEY

19 THE COURT ALL RIGHT SIR ITLL BE RECEIVED

20 MR ONEILL AND WE WOULD ASK TO RECALL FOR

21 THE PURPOSE OF INTRODUCING ONE DOCUMENT MR BOUT

22 MR MURTAGH YOUR HONOR WELL STIPULATE

23 IVE SEEN THE LETTER HAVE NO PROBLEM ABOUT IT

24 THE COURT ALL RIGHT JUST LET IT COME IN IF

25 THATS ALL YOU WANT HIM FOR
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MR ONEILL IT IS YOUR HONOR THANK YOU

TEE COURT AND VHATS THE WHAT THAT

EXHIBIT NUMBER

MR ONEILL IT VILL BE IT WILL BE THE

NEXT DEFENSE IN ORDER VHICH NUMBER DONT KNOW

TEE CLERK NUMBR FOURTEEN

MR SMITH NO ITS NEW ONE NEW EXHIBIT

SO WHATS OUR NEXT NUMBER

10
THE CLERK NUMBER TWENTYTHREE 23 WILL BE

11
THE NEXT NUMBER

12
MR SMITH IT WILL BE NUMBER TWENTYTHREE 23

13
MR ONEILL NUMBER TWENTYTHREE 23 YOUR

14 HONOR IT IS HANDWRITTEN LETTER DATED MARCH 20

15
1983 TO MR BOST FROM HELENA DAVIS

16
THE COURT CAN MR BOST BE EXCUSED THEN

17 MR ONEILL HE MAY YOUR HONOR

18 THE COURT VERY WELL

19

20 DEFENDANTS EXHIBIT 23

21 MARKED FOR IDENTIFICATION

22

23 THE COURT ALL RIGHT CALL YOUR NEXT WITNESS

24 MR SMITH MAY WE APPROACH THE BENCH YOUR

25 HONOR
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MR HURTAGH COME UP YOUR HONOR

THE COURT YEAH COME UP

SIDEBAR CONFERENCE AT BENCH

THE COURT LET THE RECORD SHOW THAT THE PARTIES

IN THIS MATTER HAVE STIPULATED AND AGREED THAT ALL OF

THE AFFIDAVITS AND DECLARATIONS ATTACHED TO OR OFFERED

IN CONNECTION WITH THE MOTIONS AND RESPONSES AND

REPLIES THERETO IN THIS CASE ON EACH SIDE MAY BE

10
ENTERED AND ARE NOW ENTERED IN THE RECORD WITHOUT

11 OBJECTION FROM EITHER SIDE AND THAT THE COURT MAY

12
CONSIDER THEM

13
THE TAPE EVIDENCE WHICH IS IN THE PROCESS OF

14 BEING TRANSCRIBED WILL BE OFFERED IN WRITTEN FORM AS

15
WELL AS IN CASSETTE TAPE FORM SO THAT THE COURT MAY

16
READ ANDOR AUDIT THE TAPES AS IT SEES FIT

17 FOLLOWING THE INTRODUCTION OF EVIDENCE WHICH IT

18 IS ANTICIPATED WILL CONCLUDE TODAY THE PARTIES WILL

19 BE GIVEN REASONABLE TIME IN WHICH TO SUBMIT PROPOSED

20 FINDINGS OF FACT AND CONCLUSIONS OF LAW AND WHEN THAT

HAS BEEN ACCOMPLISHED THE COURT WILL RECONVENE FOR
21

22 THE PURPOSE OF HEARING FINAL ARGUMENTS IN THE CASE

23 GENTLEMEN ON BOTH SIDES DOES THAT CORRECTLY

24 STATE THE AGREEMENT GIVEN AT SIDEBAR

25 MR ONEILL IT DOES INDEED YOUR HONOR
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MR MURTAGH YES YOUR HONOR IT DOES

THE COURT ALL RIGHT THE PLAINTIFF THE

DEFENDANT MAY CALL ITS NEXT VITNESA

MR ONEILL YOUR HONOR WE HAVE NO FURTHER

WITNESSES WE DO HOWEVER PURMUANT TO THE DISCUSSION

YESTERDAY HAVE TO OFFER AT THIS TIME AS DEFENDANTS

EXHIBIT NUMBER TWENTYTHREE 23 THREE

CASSETTES WHICH ARE MARKED AS EXHIBIT 23 WHICH IM

10
APPROACHING THE CLERK

11
THE COURT INTERPOSING ALL RIGHT

12
MR ONEILL WHICH IS STIPULATED SO THAT

13
THE RECORD WILL BE CLEAR THIS WILL BE EXHIBIT TWENTY

14
FOUR 24 WHICH IT HAS BEEN STIPULATED ARE THE THE

15
TAPE RECORDED CONVERSATIONS FROM THE JANUARY 1980

16
INTERVIEW OF MS DAVIS BY FRED BOUT HELENA STOECKLE

17
DAVIS BY FRED BOST

18

19
DEFENDANTS EXHIBIT 24

20
MARKED FOR IDENTIFICATION

21

22
MR ONEILL MARKED AS DEFENDANTS EXHIBIT 25

23
AND OFFERED IN EVIDENCE AT THIS TIME IS AN EXCERPT OF

24 APPROXIMATELY THIRTY 30 MINUTES TAKEN FROM THAT TAPE

25 AND IT TOO IS THE SUBJECT OF MR BOSTS TESTIMONY
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DEFENDANTS EXHIBIT 25

HA FOR IDENTIFICATION

MR ONEILL HARKED AS EXHIBIT 26 AND OFFERED

AT THIS TIME ARE TWO CASSETTES CONTAINING THE TAPE

RECORDING MADE BY MR FRED BOST OF HIS CONVERSATION

WITH HELENA STOECKLEY ON FEBRUARY 6TH 1981 IT IS

10 STIPULATED THAT THE CONVERSATIONS RECORDED ON THESE

11 CASSETTES WERE TRULY AND ACCURATELY TRANSFERRED

12 ELECTRONICALLY FROM THE REELTOREEL TAPES WHICH MR

13 BOST MADE

14

15 DEFENDANTS EXHIBIT 26

16
MARKED FOR IDENTIFICATION

17

18 MR ONEILL AS EXHIBIT TWENTY MARKED AS

19 EXHIBIT 27 AT THIS TIME AND OFFERED IN EVIDENCE IS

20 TRUE AND CORRECT TRANSCRIPT TYPED TRANSCRIPT OF THE

21 JANUARY 1981 INTERVIEW OF MR BOUT WITH HELENA

22 STOECKLEY DAVIS

23

24 DEFENDANTS EXHIBIT 27

25 MARKED FOR IDENTIFICATION
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MR ONEILL MARKED AS EXHIBIT TWENTYEIGHT

28 AND OFFERED AT THIS TIME IS TRUE AND CORRECT

COPY IS TRUE AND CORRECT TRANSCRIPT OF THE

EXCERPT WHICH HAD OF THAT CONVERSATION OF JANUARY

1980 WHICH HAD PREVIOUSLY BEEN IDENTIFIED ON THE

TAPE WHICH IS MARKED AS EXHIBIT 25

DEFENDANTS EXHIBIT 28

10
MARKED FOR IDENTIFICATION

11

12
THE COURT ALL RIGHT SIR

13
MR ONEILL THOSE ARE THE REMAINING ITEMS OF

14
EVIDENCE OFFERED BY THE DEFENSE YOUR HONOR

15
THE COURT THE EXHIBIT 27 IS TRANSCRIPT OF

16
EXHIBIT THE TAPES EXHIBIT 24

17
MR ONEILL IT IS YOUR HONOR

18 THE COURT VERY WELL DOES THAT CONCLUDE THE

19
INTRODUCTION OF EVIDENCE FOR THE DEFENDANT

20
MR ONEILL IT DOES YOUR HONOR

21
THE COURT ALL RIGHT WILL THERE BE FURTHER

22
WILL THERE BE EVIDENCE FOR THE GOVERNMENT

43

23
MR MURTAGH YES YOUR HONOR BUT ITS BY

24 STIPULATION YOUR HONOR THE GOVERNMENT WOULD HAVE

25 CALLED OR COULD HAVE CALLED MR CHAMBERLAIN OR DR
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CHAMBERLAIN ACTUALLY THAT YOUR HONOR MAY RECALL FROM

THE TRIAL WHO WOULD HAVE TESTIFIED

THE COURT INTERPOSING ASSURE YOU DO NOT

MR MURTAGH WELL SIR HE RECALL YOU JUDGE

ANYWAY

THE COURT INTERPOSING WELL THATS UNDER

STANDABLE

MR MURTAGH DR CHAMBERLAIN FONDLY

10 MIGHT ADD DR CHAMBERLAIN WOULD TESTIFY THAT AS

11
CID CHEMISTRY PROCESS THE LINEN CLOSET OF THE HALL

12
THE BATH AREA AND THE QUARTERS AND HE DID NOT OBSERVE

13 ANY BLOODY SYRINGES OR ANY HALFFILLED SYRINGES AND

14 WE WOULD CORROBORATE THAT ALSO WITH THE TESTIMONY OF

15 MR ROBERT SHAW WHO ALSO TESTIFIED AT THE TRIAL AND

16
ALSO ANOTHER CID INDIVIDUAL BY THE NAME OF HAGAN

17 HAGAN ROSSI ROSSI WHO INVENTORIED THE

18 CONTENTS OF THE LINEN CLOSET AND HE DIDNT FIND OR SEE

19 ANY BLOODY SYRINGES OR HALFFILLED SYRINGES THAT

20 WOULD GO TO THE ALLEGATION THAT THE GOVERNMENT

21 SUPPRESSED BLOODY HALFFILLED SYRINGE

22 MR ONEILL YOUR HONOR THE DEFENSE WILL

23 STIPULATE THAT THOSE WITNESSES BE DEEMED TO HAVE BEEN

24 CALLED SWORN AND SO TESTIFIED

25 THE COURT VERY WELL THANK YOU SIR
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HR MURTAGH YOUR HONOR THE NEXT THING AND

ACTUALLY THE NEXT TO THE LAST THING WE WOULD OFFER

WOULD BE WED LIKE TO READ GOVERNMENTS EXHIBIT 26

INTO THE RECORD ITS ONEPAGE LETTER AND IT IS

ON VETERANS ADMINISTRATION STATIONERY FOR FAYETTEVILL

NORTH CAROLINA DATED JULY 17TH L973G AND ITS TO KR

HURVEY HURVEY KEATOR KEATOR ACTING

CHIEF OF POLICE FAYETTEVILLE POLICE DEPARTMENT

10 THE ADDRESS FAYETTEVILLE NORTH CAROLINA AND ITS

11 REFERENCED BEASLEY PRINCE SOCIAL SECURITY NUMBER

12 241249125 DEAR MR KEATOR AS CONVERSATION

13 HERE JULY 16TH 1973 AND WITH CONSENT IN WRITING BY

14 MR PRINCE BEASLEY THE FOLLOWING STATEMENT IS

15 SUBMITTED MR BEASLEY IS SERVICE CONNECTED FIFTY

16 PERCENT 50 FOR NERVOUS CONDITION PSYCHONEUROSIS

17 THIS ACKNOWLEDGES AN APPRECIABLE IMPAIRMENT OF HIS

18 CAPABILITY OF NERVOUS SYSTEM FUNCTION AND THAT IT IS

19 RELATED TO HIS WARTIME SERVICE MR BEASLEY HAS BEEN

20 PATIENT HERE SEVERAL TIMES AND SEEMS TO HAVE

21 DETERIORATED PROGRESSIVELY WITH RESPECT TO HIS

22 SCOMPREHENSION AND GENER IMPAIRMENT OF INTELLEC

23 FUNCTIONING PSYCHOLOGICAL EVALUATION BY OIX

24 CONSULTANT DR MARY HUSE AUSE DUKE UNIVERSITY

25 SUMMARIZES HER FINDINGS AS FOLLOWS THUS ON ALL
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THE TEUTS OF INTELLECTUAL FUNCTIONING ADMINISTERED

AT THL TIME KR BEASLEY SCORES AGAINST AN IMPAIR

SENT OF INTELLECTUAL FUNCTIONING OF THE KIND THAT

ACCOMPANIES ORGANIC BRAIN DAMAGE BE ALSO DISPLAYED

IEVRAL QUALITATIVE OR BEHAVIORAL SIGNS OONFABU

LATION CONF CONFUSIOA

HELPLESSNESS THAT OFTEN ACCOMPANY BRAIN DAMAGE AN

EEG AND BRAIN SCAN WERE RECORDED AS NORMAL OUR

10 DIAGNOSIS THEREFORE IS ON PURELY CLINICAL FINDINGB

11 AND THE IMPAIRMENT IS NOT EXPECTED TO IMPROVE OUR

12 DIAGNOSIS IS RIONPSYOHOTIC ORGANIC BRAIN SYNDROME

13 PRESENILE BRAIN DISEASE

14 THE UNDERSIGNED KNOWS OF NO OCCUPATION FOR WHICH

15 MR BEASLEY COULD COMPETENTLY QUALIFY AT THIS TIME

16 SINCERE YOURS GRIDLEY MD CHIEF PSYCHIATRY

17 SERVICE

18 THEN YOUR HONOR ALSO PURSUANT TO AGREEMENT

19 WOULD READ FROM THE DIAGNOSTIC AND STATISTICAL

20 MANUAL OF MENTAL DISORDERS DSM THREE THE

21 AMERICAN PSYCHIATRIC ASSOCIATION PAGE THREE FIFTY

22 FIVE 355 THE DEFINITION OF CONFABULATION

23 FABRICATION OF FACTS OR EVENTS IN RESPONSE TO

24 UESTIONS ABOUT SITUATIONS OR EVENTS THAT ARE NOT

25 RECALLED BECAUSE OF MEMORY IMPAIRMENT IT DIFFERS
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FROM LYING IN THAT THE INDIVIDUAL IS NOT

CONSCIOUSLY ATTEMPTING TO DECEIVE ONFABU1ATION IS

SYILROMEIN ORGANIC AMNESIA

THAT WOULD BE THE GOVERNMENTS EVIDENCE YOUR

HONOR

THE COURT ALL RIGHT AND YOU HAVE NO

WITNESSES

MR HURTAGIK NO YOUR HONOR PURSUANT TO THE

10 AGREEMENT

11 THE COURT ALL RIGHT BOTH SIDES REST

12 MR ONEILL THEY DO YOUR HONOR

13 THE COURT ANYTHING ELSE TO COME BEFORE THE

14 COURT THIS MORNING

15 MR ONEILL NO SIR

16 MR MURTAGH NO YOUR HONOR

17 THE COURT TAKE RECESS TILL THE FURTHER CALL

18

19 HEARING ADJOURNED 1158 AM
20

21

22

23

24

25 L0784ETO
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CERTIFICATE
ELLEN OAKLEY HAVIRI BEEN APPOINTED QZTJGJ41

COURT REPORTER FOR THE AFORESAID SESSION OF UNITED STATES

DISTRICT COURT FOR THE EASTERN DISTRICT OF NORTH CAROLINA

RALEIGH DIVISION DO HEREBY CERTIFY THAT THE HEARING IN THE

MATTER OF UNITED STATES OF AMERICA VERSUS JEFFREY

MACDONALD WAS HELD BEFORE THE HONORABLE DUPREE JR
AT THE UNITED STATES POST OFFICE AND COURTHOUSE

10 MAGISTRATEWS COURTROOM 6TH FLOOR 310 NEW BERN AVENUE

II RALEIGH NORTH CAROLINA ON THURSDAY SEPTENIBER 20 1984

12 AT 930 AM THAT REPORTED THE PROCEEDINGS IN SAID

13 MATTER AND THAT SAME WAS TRANSCRIBED BY ME AND THAT THE

14 FOREGOING PAGES NUMBER THROUGH 108 CONSTITUTE TRUE

15
AND CORRECT TRANSCRIPTION OF THE RECORD OF THE PROCEEDINGS

IN SAID CAUSE

IN WITNESS WHEREOF HAVE HERETO AFFIXED MY HAND

18 THIS 7TH DAY OF OCTOBER 1984

19

20

21 ELLEN OAKLEY
COURT REPORTER

22

23

25
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